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Modletický vìstník
Rozsvěcení obecního vánočního stromku

Èíslo 10 roèník 11 | Prosinec 2013 | Zdarma

Když jsme minulý rok na
zastupitelstvu projednávali
rozsvěcení vánočního stro-
mečku, měli jsme trochu
pochybnosti. Přijde vůbec
někdo? Uchytí se nová tra-
dice? Nebudeme nakonec
u stromku sami?

Už loňský rok však ukázal,
že obavy byly zbytečné.
Návštěvníků přišlo pože-
hnaně a příjemná předvá-
noční akce měla úspěch. Ten
byl, troufám si tvrdit, letos
ještě překonán…

Jak jsem se tak letos o druhé
adventní neděli procházel
mezi lidmi, kteří popíjeli
svařené víno nebo čaj,
u  stánku kupovali výrobky
z  domácí zabijačky a pře-
krásné, ručně vyráběné
ozdoby od mladých hasičů,
bylo mi jasné, že se zrodila
další milá modletická
tradice.

Bylo zkrátka fajn vidět ta-
kové množství dobře naladě-
ných lidí, skupinky zabrané
v živé konverzaci a vzájemně

si přející hezké svátky, cítit
vůni cukroví a jiných lasko-
min, slyšet hrát a zpívat
koledy… V tu chvíli víte, že
tohle jsou ty pravé Vánoce.

Když jsem zmínil koledy,
nemyslel jsem ani tak ty re-
produkované, z rádia (i když
i ty nepochybně přispěly k té
správné atmosféře). Měl
jsem na mysli hlavně ty
v živém podání. Nejprve za-
zněly od dětí z místní ma-
teřské školky. Už jen nástup
roztomilých trpaslíků, nac-
paných v zimním oblečení,
vykouzlil úsměvy a výrazy
dojetí, o to více pak jejich
následný zpěv a recitace.

Úsměvy na tvářích zůstaly
i při vystoupení druhého hu-
debního tělesa, i když dojaté
výrazy byly zprvu na chvilku
nahrazeny zcela jinými, nej-
častěji udivenými a překva-
penými. Svůj zpěv zde totiž
předvedl nově založený
mužský pěvecký sbor. Jeho
premiéra dopadla výborně,
diváci je odměnili bouřlivým
potleskem a vyžádali si
i přídavek. Sboristům se tak
zúročily dlouhé hodiny pří-

prav a pravidelných zkou-
šek, které byly podle
některých členů sboru velmi
náročné.

Hudební tečkou pak bylo
dojemné vystoupení trum-
petisty Vladislava Kozderky
(mimo jiné bývalého člena
Státní filharmonie Brno,
sólisty Národního divadla
a  Symfonického orchestru
Praha).

Slíbil jsem mladým hasi-
čům, že v tomto článku po-
děkuji jejich jménem všem,
kteří je na akci podpořili.
Rád tak učiním a s  dovo-
lením připojím i poděkování
jménem vedení obce:

Děkujeme všem, kteří se
akce zúčastnili, ať již jako
hosté, účinkující, či pořada-
telé. Pomohli jste vytvořit
jednu nezapomenutelnou
akci.

Krásné svátky a úspěšný
nový rok.

-pp-

Fotografie a videa z akce
naleznete na obecních
stránkách

Veselé Vánoce a ��astný nový rok
Vám pøeje vedení obce Modletice

Na sportovním hřišti je
možné provozovat následu-
jící druhy sportu: malá ko-
paná, nohejbal, tenis, stolní
tenis.

Obec má zájem o zřízení
sportovního kroužku (klu-
bu). Představa obce je tako-

vá, že by fungování oddílu
finančně a materiálně pod-
porovala. Základním před-
pokladem pro fungování je
zajištění vedení a proto obec
hledá dobrovolníky (z řad
dospělých), kteří by rádi
sportovní oddíl vedli.

V případě zájmu se obraťte
na Martina Zahálku nebo
starostu obce.

Zastupitelstvo by také rádo
zjistilo předběžný zájem
rodičů o případné pohybové
aktivity pro své děti. Své
dotazy a náměty směřujte

prosím na zastupitelstvo
obce (na zasedání, případně
písemně nebo e-mailem)

Kontakt:
725 021 855 (starosta)
603 895 364 (M.Zahálka)
obec@modletice.cz

Vedení obce zvažuje možnosti zřízení sportovního klubu
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Výběr ze zápisu zasedání
zastupitelsva č. 14/2013
Ze dne 21.11.2013
Rozpoèet obce na rok 2014
Zastupitelé obce projednali
návrh rozpočtu obce na rok
2014, který byl zveřejněn na
úřední desce obecního úřadu
od 5.11.2013 do 21.11.2013.
Nebyly k němu doručeny žádné
připomínky ani námitky.
S ohledem na plánované inves-
tice do výstavby polních cest,
revitalizace Zámeckého rybní-
ka, revitalizace zeleně, oprav
kanalizačních a vodovodních
řadů pro rok 2014, se zastu-
pitelé dohodli navýšit rozpočet
oproti zveřejněnému návrhu
o  částku 3 000 000 Kč. Navý-
šené finanční prostředky byly
zařazeny do příslušných para-
grafů rozpočtu. Celkové příjmy
a výdaje rozpočtu obce pro rok
2014 jsou tedy navrženy ve výši
17 360 000 Kč. Rozpočet je
navržen jako vyrovnaný.

Pro: 7

Intenzifikace ÈOV
Na základě ukončeného výbě-
rového řízení na dodavatele
stavby „Modletice-intenzifika-
ce ČOV“, byla předložena
smlouva o dílo s firmou Hakov,
a.s., jejíž nabídka byla schvá-
lena jako nejvýhodnější. Dle
předložené smlouvy firma zrea-
lizuje stavbu za nabídnutou
cenu 15 717 844 Kč. V rámci
realizace projektu „Modletice-
intenzifikace ČOV“ bude pro-
vedena stavba rozšíření čistírny
odpadních vod včetně dodání
nové technologie čištění. Stav-
ba bude realizována pouze
v  případě, že se podaří zajistit
finanční prostředky.

Pro: 7

Inventarizace majetku
Starostou obce byl vydán plán
inventur 2013 k provedení
inventarizace majetku obce
Modletice dle stavu ke dni
31.12.2013. K provedení inven-
tarizace byla jmenována komi-
se v následujícím složení:

předseda inventarizační komi-
se: Ing. Marta Šimrová, členové
inventarizační komise: Jiřina
Ondráčková, Lenka Horníková,
Jiří Olmr

Inventura majetku obce pro-
běhne v termínu od 2.1.2014 do
31.1.2014.

Pro: 7

Kupní smlouva �Mlýnská louka�
Byla předložena kupní smlouva
mezi obcí Modletice a Ing.
Zdeňkou Šulcovou, Hanou
Vršeckou, Ing. Petrem Vaniš-
tou a Evou Vlastníkovou, na
základě které Obec Modletice
kupuje pozemky tzv. mlýnské
louky v lokalitě U Mlýna. V této
lokalitě bude realizován projekt
„Regenerace lokálních prvků
ÚSES v Modleticích“. Jedná se
o projekt regenerace zeleně,
jehož součástí je i nákup dot-
čených pozemků.

Pro: 7

Vánoèní pøíspìvek
Zastupitelé projednali a schvá-
lili vyplácení vánočního přís-
pěvku seniorům v obci za
stejných podmínek jako v mi-
nulých letech. Jedná se o přís-
pěvek ve výši 1 000 Kč, který
bude poskytnut trvale hláše-
ným občanům Modletic, kte-
rým je 60 a více let. Tento
příspěvek bude vyplacen pouze
seniorům, jejichž domácnost

nemá ke dni vyplácení žádný
splatný závazek vůči obci. Přís-
pěvek budou osobně roznášet
zastupitelé obce.

Pro: 7

Dopravní znaèení
Zastupitelé projednali koneč-
nou verzi projektu „Pasport
a projekt dopravního značení –
Obec Modletice“. Účelem
projektu je provedení pasportu
současného dopravního znače-
ní společně s návrhem doprav-
ně inženýrského opatření, které
povede ke zvýšení bezpečnosti
všech účastníků silničního pro-
vozu a ke zklidnění dopravy
v obytných částech obce.

Pro: 5, zdržel se: 2 ( J.Olmr,
P. Přibyl)

Úklid na OÚ
Zastupitelé projednali možnost
uzavření dohody o pracovní
činnosti na úklid prostor
obecního úřadu. Po projednání
zastupitelé souhlasí s uzavře-
ním dohody na úklidové práce
s paní Miloslavou Kampovou.

Pro: 7

Úklid a údr�ba obecních ploch
Zastupitelé projednali možnost
uzavření dohody o provádění
pracovní činnosti na celoroční
údržbu a úklid obecních ploch.
Po projednání zastupitelé sou-
hlasí s uzavřením dohody o pro-
vádění pracovní činnosti na
údržbu úklid obecních ploch
s panem Jiřím Olmrem.
Pro: 7

Oprava obecního vodovodu
Starosta obce informoval zastu-
pitele o průběhu provádění
opravy havárie obecního
vodovodu. Během opravy bude
provedena náhrada hlavního
vodovodního řádu v celkovém
úseku cca 70 metrů včetně dvou
domovních přípojek. Oprava
bude dokončena do konce mě-
síce listopadu.

Pøevzetí materiálu od fy Skanska
Starosta obce informoval
zastupitele o možnosti převzetí
vyfrézovaného živičného mate-
riálu ze stavby SOKP 512 od
firmy Skanska. Jedná se o ma-
teriál uložený vedle areálu firmy
Kaufland na soukromých
pozemcích. Zastupitelé se do-
hodli, že nejprve bude prově-
řena možnost využití tohoto
materiálu pro plánované stavby
polních cest a možnost uložení
materiálu na stávajícím místě.
Také je třeba prověřit zda by
převzetím tohoto materiálu
nevznikly pro obec do budouc-
na závazky spojené s jeho skla-
dováním, likvidací a pod. Po
ověření potřebných informací
se bude zastupitelstvo touto
otázkou dále zabývat.

(Doba konání 19:00 - 23:40)
Zápis vypracoval: Jiří Aron

(Upraveno pro účely Věstníku)

Celý zápis k dispozici na webu
obce a na OÚ

Jedním z projednávaných bodù byl
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Projekt „Modletice – Intenzifikace ČOV“ se dostává do další fáze
Předmětem projektu pojme-
novaného v titulku je jednak
zvýšení nedostatečné kapa-
city modletické čistírny od-
padních vod a současně
i  modernizace její techno-
logie. Kapacita nyní provo-
zované modletické „čovky“
byla projektována na 950 EO
(EO je tzv. ekvivalentní
osoba, což je fiktivní pro-
ducent znečištěné odpadní
vody v množství 150 litrů za
den a produkci znečištění
60g BSK5/den). Tato pro-
jektovaná kapacita je však již
několik let překračována,
a to jak z hlediska množství
přitékající odpadní vody, tak
i z hlediska obsahu zne-
čišťujících látek. Překročení
kapacity při současném
počtu obyvatel obce 555
(stav k 1.1.2013) je způ-
sobeno zejména dvěma fak-
tory: Prvním faktorem je
neuspokojivý stav obecní ka-
nalizace, který umožňuje pří-
tok tzv. balastní vody
a  druhým je napojení něko-
lika subjektů podnikajících
na území obce.

Neuspokojivou situací v čiš-
tění odpadních vod se poku-
silo řešit již minulé
zastupitelstvo. Na základě

výsledku výběrového řízení
byla vybrána firma PROVOD
– inženýrská spol., s.r.o.,
která na základě zadání obce
zpracovala úplnou projekto-
vou dokumentaci na zvýšení
kapacity technologie čištění
na 2000 EO s tím, že součas-
ná technologie bude zmoder-
nizována a rozšířena o zcela
novou kapacitu.

Vzhledem k finanční nároč-
nosti této investiční akce
(cca 18 mil. Kč) obec požá-
dala na její realizaci o přidě-
lení dotace. Při rozhodování
o přidělení této dotace však
obec neuspěla a tak musela
být i zrušena již podepsaná
smlouva s vybraným
dodavatelem stavby.

Od té doby zastupitelstvo
trvale hledá akceptovatelné
možnosti financování této
investiční akce, a to jak na
základě jiného vhodného
dotačního titulu, tak i získá-
ním alespoň části prostředků
ze soukromých zdrojů.

Naším hlavním cílem při
tomto snažení je minimalizo-
vat event. budoucí zadlužení
obce.

V létě tohoto roku bylo vy-
hlášeno v souladu se záko-
nem č. 137/2006 Sb.,
o veřejných zakázkách nové
výběrové řízení na dodava-
tele stavby. Zadávací doku-
mentaci si vyzvedlo cca 15
uchazečů, z nichž pět podalo
v předepsaném termínu

konkrétní nabídky. Po něko-
lika jednáních a výzvách k
vysvětlení problémových pa-
sáží výběrová komise dopo-
ručila zastupitelstvu obce
akceptovat nabídku firmy
HAKOV a.s.

V době přípravy této infor-
mace již je zastupitelstvem
obce firma HAKOV a.s. jako
dodavatel stavby schválen
a  pracuje se na konečném
znění příslušné Smlouvy
o dílo.

Závěrem je třeba říct, že
i v tomto případě je realizace
projektu podmíněna naleze-
ním vhodného řešení fi-
nančního zabezpečení
investiční akce.

O tom, že zastupitelstvo je
v  této otázce optimisticky
naladěné svědčí mimo jiné
i  to, že tato akce je s termí-
nem realizace do 28.12.2015
uvedena ve Strategickém
plánu rozvoje obce jako
opatření s číslem 4.1.1.

Ing. František Němec,
zastupitel

Pozn.: Zmiňovaný Strate-
gický plán rozvoje obce je
v  kompletním znění k dis-
pozici na stránkách obce.

Výše místních poplatků pro rok 2014
Na posledním zasedání
zastupitelstva v tomto roce
(12.12., zápis naleznete
v  příštím čísle Věstníku a  na
stránkách obce) byly pro-
jednány výše jednotlivých
místních poplatků pro rok
příští.

Jediná změna se týká poplatku
za vodné, kde se cena zvýší na
33,50 Kč/m3

(z původních 31,20 Kč/m3).

Důvodem zvýšení ceny jsou
především značné investice do
renovace a opravy vodo-
vodního řadu a vybavení pro
čištění a úpravu vody.

Všechny ostatní
poplatky zůstávají ve
stejné výši jako v  roce
2013.

Informace o poplatcích
získáte na internetových
stránkách a na obecním
úřadě.

Nádoby na tříděný odpad z domácností
Firma ASA, která zajišťuje svoz
odpadu v obci, nabídla mož-
nost pronájmu nádob na třídě-
ný odpad (plasty, papír) přímo
pro využití v domácnostech

a  jejich pravidelný
odvoz.

Pokud budete mít
o tuto službu zájem,
můžete si o ni zažá-
dat na obecním

úřadě při placení
poplatku za popelnice
na příští rok.

Zatím se jedná o zkušební
provoz s omezeným počtem
kusů. Je tedy možné, že služba
nebude ihned dostupná pro
všechny.

V případě zájmu však firma
ASA jistě dodatečně zajistí
vyšší kapacity, případně
i rozšíření o další možnosti.

O případných změnách
budeme včas informovat.
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Další úspěch našich florbalistů První vystoupení v novém sále
Zážitky z premiérového
vystoupení na domácí půdě
sepsal Jiří Szalai, ředitel
a režisér Divadla vod studny.

Zároveň v jeho článku
naleznete pozvánku na
další akci, kterou byste si
neměli nechat ujít.

Divadlo vod studny mělo
v  pátek 6. prosince tu
ohromnou čest, že mohlo
být prvním uměleckým cel-
kem, který se ukázal na
prknech, která znamenají
Modletice. V 19 hodin byl
totiž po dlouhých letech
znovu otevřen sál Modletic-
kého zámku, který prošel
velmi náročnou, a jistě
i  nákladnou, rekonstrukcí,
o kterou se postaraly majitel-
ky zámku. Divadlo vod stud-
ny tak může hrát opět na
domácí půdě a je nutné po-
dotknout, že je to půda krás-
ná. Dalo by se říct, že takové
prostředí nemají snad ani
v Praze.

DVS určitě nebude jediná
kulturní akce, která se
v  zámeckém sále bude dít.
Hned 22. prosince mají
diváci možnost shlédnout

předvánoční dvojkoncert
skupin Cross Country
a Petra Erneyi Quartet.

Prvně jmenovaná skupina
není pro modletického divá-
ka vůbec cizí, protože jí zná
z festivalu Modletické zvo-
nění. Navíc zpěvačka Bajda
Fialová vystupovala v naší
obci na dětských dnech
a děti jí znají i z letních tábo-
rů, kde úspěšně plní roli
oddílové vedoucí. Kytarista
a frontman skupiny Jirka
Mašek je Modleťák, který je
zároveň dvorním zvukařem
již zmíněného festivalu.
Nemalou pomoc mu přitom
dělá jeho manželka Zuzka,
která v Cross Country hraje
na klávesy. Kromě výše
zmíněných můžete vidět
u nástrojů i Lukáše Bundila,
který je naturalizovaným
Dobřejovákem.

Nenechte si ujít předvánoční
koncert a přijďte zpomalit
v  uspěchané době adventu.
Cena vstupného je 150 Kč.
Divadlo vod studny dopo-
ručuje.

Internetové stránky divadla:
divadlo.modletice.cz

Ohlédnutí za svěcením kapličky

V minulém čísle jsme infor-
movali o vysvěcení kapličky
v Doubravici.

Paní Petržílková poskytla
Věstníku pár slov o této akci:

Vracím se k sobotě 21. září,
kdy u nás v Doubravici byla
znovu posvěcena opravená
kaplička.

O prostranství okolo kapličky
pečuje soused Milan Dvo-
řáček. Květinové aranžmá na
slavnost upravila Miluška
Reichová.

Všichni ze vsi se zapojili. Bylo
napečeno spousta dobrot na
pohoštění pro naše hosty. Ten
týden stále pršelo a tak sou-
sedé postavili stany, ale na
slavnost začalo svítit slunce.
Atmosféra byla velice milá,
sousedská.

Kdy asi bude znovu svěcení?
Za sto let?

Ale jak se tak na kapličku
dívám, bude to mnohem
dříve.

Již potřetí skončili “na
bedně” florbalisti z Modle-
tic na sportovním turnaji
Béďa cup, konaném 16.11.
V Průhonicích.

Tým Mamba Sharks,
tvořený převážně modle-
ťáky, má díky svým úspě-
chům již velmi dobré
renomé.

Na předchozích turnajích
obsadili první a druhé místo.
Letos po dramatickém zápa-
se zůstali před branami
finále. Třetí místo si však již
vyfouknout nenechali a již
potřetí přivezli domů
medaile.

Gratulujeme!

Jan �imr, Jiøí Szalai, Roman a Libor Hanu�ovi, Libor Stoklasa


